
Udvalget for Forretningsordenen

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 53
Forslag til lov om undersøgelse af visse forhold vedrørende Forsvarets Efterretningstje-
neste.
Af justitsministeren (Nick Hækkerup)

Spørgsmål 8
Når ministeren i et samråd har udtalt, at ministeren først kendte til den konkrete kritik
fra Tilsynet med Efterretningstjenesterne af FE den 21. august 2020, hvorefter en række
ledende medarbejdere i FE blev hjemsendt, hvordan hænger dette så sammen med, at
Berlingske den 8. september 2020 berettede om, at tillidsfolk i FE den 18. august 2020
– i et brev til ministeren – har tilkendegivet, at de er blevet oplyst om, at der skulle være
udfordringer med den nuværende ledelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Dam Kristensen
formand
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